
Styrelsemöte GSS 20230412 
 
Närvarande: Carl-Magnus Sångeclint, Bo Narving, Fredrik Lård, Maud Landström, Linda S 
Gunnarsson, Mikael Lundberg, Maria Palm (zoom), Mats Bernäng 
 
§21 Mötets öppnande 
Carl-Magnus förklarade mötet för öppnat. 
 
§22 Val av sekreterare 
Fredrik valdes att vara sekreterare. 
 
§23 Föregående protokoll 
Föregående protokoll gicks igenom och godkändes. 
 
§24 Ordförande har ordet 
Vi har fått korrektur på matrikeln, Linda kommer att prata vidare om detta i en annan punkt. 
 
§25 Segling 
Kerstin Grundén pratade om segling och påpekade att finalen på torsdagsseglingen och 2.4 
tävlingen krockar. Styrelsen svarade att de vill prova att köra gemensamt race och se hur det 
fungerar.  
Kerstin vill ta bort finalen på torsdagsseglingen och göra den till öppen tävling. 
Styrelsen meddelade att de ansåg att finalen var en öppen tävling och att det därmed rådde 
enighet med Kerstins förslag. 
27/5 är det träff för potentiella funktionärer i samband med restaurangens öppnande för 
säsongen. 
 
Förslag lämnades på att avgiften för torsdagsseglingen är 100kr/båt och i priset inkluderas korv 
med bröd efter seglingen. Styrelsen avvaktar med beslut i frågan. 
 
21/5 skall det genomföras båtförarkurs för de som skall hantera föreningens båtar under träning, 
seglarskolor och tävling. 
 
§26 GSS entré – klart i maj 
Linda har beställt avgränsningsrep som skall levereras 17/4. 
15/4 kl 10.00 är det träff på Huseliiharen för att påbörja arbetet med att märka upp 
parkeringsplatser mm.  
 
§27 Sovstugorna 
Stugorna behöver fotograferas snarast då uthyrningen startar 15/5. 
Uteköket måste åtgärdas. Carl-Magnus kontaktar Richard Berg om han kan arbetsleda detta. 
 
§28 Gästplatserna samt nya bryggan 
Nya bryggan är tänkt att komma denna vecka men Mats B har inte fått något leveransdatum från 
leverantören. 
Gästplatserna utökas med 2 st bojstenar. Övriga bojstenar rättas till då de flyttats av is. 
Gästplatserna skall få ny skyltning. 
 
Båtplatser: 7-8 st tomma inför sommaren men vi har ett 40-tal båtar i kö för plats. Köande vill ej 
ha tillfälliga platser utan väntar på fast plats. Detta gör att föreningen förlorar ca 150kkr på dessa 
ej uthyrda platser. Styrelsen beslutade att ta bort restriktionerna ang motorbåtar för 2023. 



§29 Utvecklingsgruppen 
Carl-Magnus ber utvecklingsgruppens sammankallande Kenneth att förklara/förtydliga hur de 
tänkt.  
 
§30 Ekonomi 
Bosse har fakturerat alla medlemsavgifter och alla båtplatsavgifter. 
Allt material till köket är betalt. Återstår installationskostnad. 
 
Hittills är det 22 st anmälda och betalda till seglarskolor i sommar. 
 
§31 Arbetsdagar 
Arbetsdagarna har bestämts till 13-14/5. 
Det kommer finnas ett worddokument online för att skriva upp saker som behöver göras på 
arbetsdagarna. 
Sjösättning sker 6/5. Bo skickar lista till de båtar som skall sjösättas. Priset för sjösättningen har 
gått upp med 50kr till 400kr/båt. 
 
§32 Matrikel 
Linda gick igenom den inkomna korrekturen. Ändringar skall vara klart senast 14/4. 
 
§33 Övriga frågor 
Vattnet till båtplanen slås på 15/4. 
Nästa styrelsemöte 3/5. 
 
§34 Mötets avslutande 
Carl-Magnus förklarade mötet för avslutat. 
 
 
 
Carl-Magnus Sångeclint    Fredrik Lård 
Ordförande     Sekreterare 
 
………………………..    ……………………….. 


